
6.	december	2016	

Tusind	tak	for	alle	jeres	dejlige	tilkendegivelser,	som	jeg	har	sat	stor	pris	på!	

Vi	har	nu	siddet	med	forsikringsmanden	i	tre	timer	og	er	godt	møre	af	at	skulle	finde	supplerende	materiale	
frem	i	form	af	billeder	og	kontoudtog	fra	flere	år	siden,	men	det	hele	gik	fint,	og	alle	formaliteter	med	
afsendelse	af	oversigten	over	de	stjålne	effekter	til	politiet	m.m.	blev	ordnet.	Så	langt	så	godt,	men	vi	skal	
ikke	regne	med	at	mange	af	effekterne	kan	fremskaffes	før	engang	i	januar	osv.,	men	pyt	med	det.	Vi	har	
andre	ting	at	tænke	på.	Tyverialarm	fik	vi	installeret	i	fredags,	Yes!!!	(Det	har	husets	frue	og	Peter	talt	en	
del	om	i	tiden,	der	er	gået,	men	det	er	blevet	ved	snakken,	og	så	må	man	føle)	

Med	de	dejlige	billeder	fra	Playitas	med	morgenmad	i	det	fri,	bjergvandringsholdet,	hilsenen	hjemmefra	fra	
kusiner	og	fætre,	da	Pernille	skulle	på	arbejde	en	søndag,	bridgehajerne	og	Sofies	smukke	hilsen,	så	får	I	
lige	en	lille	orientering	om	dagen	i	går,	som	var	det	første	møde	med	Herning.	Vi	blev	mødt	af	en	meget	
behagelig	overlæge,	som	glædede	sig	over	den	vellykkede	operation	sidste	år,	men	som	lagde	facts	på	
bordet	med	metastase	i	leveren	og	lymfeknuder	under,	hvilket	ikke	var	tilfældet	for	et	år	siden.		

Vi	blev	orienteret	om	deres	plan	og	hvordan	det	skulle	foregå	samt	en	masse	andre	ting,	som	også	er	
beskrevet	i	det	materiale,	som	I	kan	se	på	billedet.	Vi	nåede	hjem	til	en	lille	lur,	inden	vi	skulle	til	bridge	om	
aftenen	(det	gik	ikke	helt	ringe).	Det	var	så	nok	min	sidste	bridgeaften	i	et	stykke	tid.	Kort	fortalt:	

På	torsdag	skal	jeg	have	opereret	en	lille	beholder	ind	under	huden,	hvorfra	der	gennem	et	smalt	kateder	
kan	sendes	nødvendig	medicin	af	sted.	det	eneste	man	vil	kunne	se	uden	på	huden	er	en	lille	forhøjning		
der,	hvor	"porten"	er	placeret.		

Fredag	morgen	starter	selve	behandlingen,	som	foregår	i	Herning	i	nogle	timer,	og	som	så	fortsætter	
herhjemme	til	søndag	middag,	når	beholderen	med	medicin	er	tom.	Derefter	får	jeg	"fri"	i	små	14	dage,	
hvorefter	det	hele	gentages.	Når	der	er	overstået	seks	af	disse	behandlinger	foretages	en	scanning,	og	så	
tager	man	den	der	fra.	Men	ellers	er	I	velkomne	til	at	stille	spørgsmål.		

Jeg	sender	i	mit	stille	sind	en	stor	tak	til	alle	de	politikere,	der	har	vedtaget	kræftpakkerne	og	de,	der	har	
støttet	Kræftens	Bekæmpelse,	så	man	har	kunnet	forske.	Jeg	er	ved	godt	mod	og	skal	hilse	fra	min	gode	
makker,	som	er	en	stor	støtte!	

Kærlig	hilsen	

Lea	

	



	

	



	

	

	

	

	



	

	

	



	

	


